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（注册号：C00001431622022090835043） 

This insurance specially to cover the goods during: 

i. deviation, delay, forced discharge, reshipment and transhipment; 

ii. any other variation of the adventure arising from the exercise of a 

liberty granted to the ship owner or charterer under the contract of 

affreightment. 

In the event of the exercise of any liberty granted to the ship owner or 

charter under the contract of affreightment whereby such contract is terminated 

at a port or place other than original insured destination, the insurance 

continues until the goods are sold and delivered at such port or place; or, if 

the goods be not sold but are forwarded to the original insured destination or 

to any other destination this insurance continues until the goods have arrived 

at final warehouse as provided herein. 

兹经双方同意并约定，本保险特别承保以下期间的货物： 

1) 绕航、迟延、被迫卸货、重新装运和转运； 

2) 因船东或租船人行使其在货运合同下的权利而变更航线。 

如果船东或租船人行使其在货运合同下的权利而变更航线，而该货运合同在原定保险目

的地以外的港口或地点终止，本保险持续有效至货物在该港口或地点出售并交付之时；或者，

若货物未出售，而是连续运送到最初保险目的地或任何其他目的地，本保险将一直持续至货

物抵达本保险规定的最终仓库时止。 

本保险单所载其他条件不变。 
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